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Vraag: 

 

Naar aanleiding van een toezegging van de wethouder tijdens de raadsvergadering van 

29 juni 2019 ontvingen wij later de volgende reactie: Daarnaast hebben we de 

problematiek van de inritten goed bekeken en we hebben hiervoor een 

ontwerpaanpassing opgesteld. Deze is aan de direct aanwonenden gestuurd (Karel 

Mollenstraat Noord 6 t/m 16 en 3 t/m 11) met hierbij de vraag of zij persoonlijk in 

kunnen stemmen met de voorgestelde aanpassing voor zijn- of haar woning. Wij 

verwachten hierop overwegend positieve reacties zodat wij in augustus/september de 

werkzaamheden kunnen uitvoeren waarmee we het project dan in zijn geheel kunnen 

afronden. Gezien deze ontwikkelingen leek dit ons het beste moment om een 

officiële bijeenkomst op locatie te houden om het eindresultaat te bekijken. 

Dit omdat op dat moment ook alle werkzaamheden zijn afgerond.  

 

Naar ons idee is er nooit meer een bijeenkomst georganiseerd met de aanwonenden 

om de resultaten te bespreken. Bewoners hadden al aangegeven nog enkele zaken te 

willen voorleggen, zoals de parkeerproblematiek Karel Mollenstraat Noord – 

Eindhovenseweg. Daarom de volgende vraag: 

 

Heeft er nog een eindbespreking plaatsgevonden met de omwonenden of 

vertegenwoordigers van hen? Als dat wel is, wat was daarvan het resultaat? En als het 

niet meer is uitgevoerd, waarom niet en heeft u dit bekend gemaakt bij de bewoners 

en of hun vertegenwoordigers? 

 

 

Antwoord: 

Uw conclusie ten aanzien van de bewonersbijeenkomst is geheel juist. De 

eindbespreking heeft helaas nooit plaatsgevonden. Na de aanpassing van de inritten en 

rijbaan hebben wij onze prioriteiten verlegd naar nieuwe projecten en is de 

eindbespreking daarmee aan onze aandacht ontsnapt. Vanuit de omgeving hebben wij 

hierover ook geen herinnering ontvangen en heeft er ook niemand meer specifiek 

gevraagd naar het houden van een bijeenkomst.  



Helaas is het dus aan onze aandacht ontsnapt maar wij kunnen deze omissie ook in dit 

stadium alsnog goed herstellen. Wij willen dit doen door via een bewonersbrief een excuus 

aan te bieden voor onze fout, een toelichting te geven op het project en tenslotte de 

bewoners te vragen naar de punten die er mogelijk nog bij hen spelen. Afhankelijk van het 

aantal en de inhoud van deze mogelijke reacties zullen we vervolgens bepalen op welke 

wijze we in overleg treden met de bewoners.  

 


